
 

 
 
 

 
 
GAO Qun 
Chairman 
Starlight Culture Entertainment Group 
 
Gao Qun is Chairman of Starlight Culture Entertainment Group. Since February, he has 
served as Managing Director of China Investment Financial Holdings Fund Management 
Co., overseeing investment and portfolio management in entertainment and media. Gao 
is also a Co-Founder and CEO of Beijing WD Pictures Co., an innovative firm that 
develops, produces, markets and distributes films and television programs. Previously, 
he was Vice President at Shanghai New Culture Media Group, responsible for strategic 
development, mergers and acquisitions and production. His producing credits there 
include Skiptrace and Saving Mr. Wu. He also served as Executive Vice President of 
ChinaVision Media Group (now Alibaba Pictures), leading the acquisition of China 
Entertainment Media Group and supervising investments in film, including Stephen 
Chow’s Journey to the West. Gao studied English Literature at Shanghai International 
Studies University and earned an MBA from Yale. 
 

高群 

董事会主席 

星光文化娱乐集团 

 

高群担任星光文化娱乐集团董事会主席。今年二月起，他担任中投中财基金管理有限公司

总经理，负责娱乐、传媒行业的投资及投资组合管理业务。他亦是北京无敌影业有限公司

的联合创始人兼行政总裁。北京无敌影业有限公司是一家创意娱乐公司，专注影视内容的

开发、制作、营销及发行。在此之前，高群担任上海新文化传媒集团股份有限公司副总

裁，负责该公司的战略发展、并购及影视内容制作，期间他曾担任电影《绝地逃亡》和

《解救吾先生》的联合制片人。高群曾任文化中国传播集团有限公司（“文化中国”，现称

阿里巴巴影业）的执行副总裁，参与收购中国娱乐传媒集团有限公司并负责文化中国的电

影投资项目，其中包括对周星驰电影《西游：降魔篇》的投资。高群在上海外国语大学获

得英语文学学士学位，后来取得耶鲁大学工商管理学硕士学位。 


